
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  PODMURVICE 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/19 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-8 
Rijeka,  28. travanj 2021. 
 

ZAPISNIK 
SA 22. SJEDNICE VMO PODMURVICE 

 
održane dana 28. travnja 2021. (srijeda) s početkom u 18 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO 
- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO 
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Emil Lebl, član VMO 
- Aleksandra Lovrić, članica VMO 
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  
 
Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice VMO Podmurvice održane 26. ožujka 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Jadranka Žikić i predložila sljedeći dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 
   

1. Prijedlog malih komunalnih prioriteta za 2022. godinu 

2. Komunalna problematika 

3. Razno 

 
 

AD – 1  

Temeljem poziva građanima, ovlaštenim predstavnicima suvlasnika stambeno-poslovnih objekata i 

udrugama građana da se u sjedištima mjesnih odbora zaprimaju prijedlozi za uređenje i 

održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 2022. godinu Vijeću MO 

Podmurvice pristigli su zahtjevi i prijedlozi. Temeljem pristiglih prijedloga građana i prijedloga 

vijećnika MO Podmurvica sastavljena je lista Prijedloga prioriteta za 2022. godinu koja se predaje 

nadležnom Komunalnom sustavu. 

 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Na temelju prijedloga izradit će se program i 

utvrditi prioritete za 2022. godinu koji će po njihovom usvajanju na Gradskom vijeću 

činiti sastavni dio Plana raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture.  

 

 

 



AD – 2– KOMUNALNA PROBLEMATIKA 

AD – 2 – 1    

Stanari zgrada u Ulici Franje Mladenića kućni broj 1 i 3 dostavili su zahtjev za izmještanje jednog 
invalidnog mjesta koji se trenutno nalazi ispred ulaza u njihovu zgradu, na drugu, sigurniju lokaciju. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev TD Rijeka promet i Rijeka plus.  
 
AD – 2 – 2  
Oko spremnika za komunalni i selektivni otpad u Dubrovačkoj ulici i Ulici Emilija Randića redovito 

građani ostavljaju građevinski materijal i glomazni otpad. 

  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 
 

AD – 2 – 3  
Stepenice Josipa Pančića koje vode od OŠ Turnić prema Ulici Antuna Barca imaju pojedina gazišta 

oštećena i potrebna je sanacija, a potrebno je obaviti i izvanredno pometanje zbog otpada i otpalog 

lišća.  

 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1 – informacija   
Tajnica MO izvijestila je vijećnike da bi uređenje zelene površine u Čandekovoj ulici zapadno od 

kućnog broja 8 trebalo biti završeno najkasnije do kraja svibnja o.g. kada bi se moglo organizirati i 

službeno otvorenje parka. 

 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

 
 
 Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                                    Predsjednica Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                         
                       Đulijana Desanti                                                                       Jadranka Žikić 

 
Sjednica je završila u 19 i 30 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 

 


